
 

Skolebestyrelsesmøde torsdag den 03.12.20 kl. 18.00–21.00 

Referat i kursiv 

1. Julemad Vi spiser sammen kl. 18.00 

Sofie og Clara er inviteret med til spisning. 

2. Elevrådet orienterer 
10 minutter 

Formål: Vidensdeling. 

Opfølgning på drøftelse af mobning: 

- Der er blevet snakket om mobning i klasserne, 

hvilket eleverne synes var godt. 

- Eleverne bød ind med 3-5 sætninger om en god 

skole f.eks. sproget – vi taler (og skriver) pænt til 

hinanden. 

Elevrådet vægter snakken i klasserne højt. 

Straf/belønning: Eleverne tror belønning virker bedst. 

Undervisningsmiljøvurdering: Blev drøftet – ingen 

bemærkninger. 

Referat elevrådsmøder: Drøftet hvordan man gør det 

bedst. En ide kunne være at rådsmedlemmer skriver 

stikord ned. 

Affaldssortering: Elevrådet synes, det kunne være en 

god ide. 

Ønske: Mellemtrinnet ønsker nye gardiner. 

3. Almen info. 
Orientering og 

drøftelse 
10 minutter 
 

Formål: Vidensdeling. 
 

- Strategi rengøring: Fra årsskiftet sættes der ekstra 

fokus på rengøringens kvalitet. Mangler fotograferes 

og videregives til forenede Service. 

 

4. Virksomhedsaftale 
2021 – med 

strategiplan 21 - 25  
40 min. Ved MPE 
 

MPE gennemgår oplægget til forandringsmodellen, 

som har fået ros af forvaltningen.  

Virksomhedsmodellen gennemgåes ligeledes. 

Bestyrelsen godkender oplægget. 
 

Se bilag   

 
 Kaffe 

5. Beredskabsplan 
15 min. Ved LMT 

 

Formål: Vidensdeling – til kommentar/udtalelse 
 

Planen drøftet og godkendt. 



 

6. Almene punkter 

 
40 min. ALLE 

Formål: Vidensdeling. 

a) Personalesituation. 

MPE orienterer om personaleopsigelse, stop på grund 

af tidsbegrænset ansættelse og en pensionering. 

b) Praksisfaglighed (Maries oplæg er med i mailen). 

Med udgangspunkt i artiklen gives der positive 

feedback. Der fortælles om aktiviteter, der er i gang – 

især i udskolingen, hvor der er et samarbejde med 

EUC, IBC of SOSU. 

c) Økonomi 2020 (status) og økonomi 2021 (Opstart) 

Bilag udleveres på mødet. 

MPE gennemgår status 2020 og forventet økonomi 

2021. 

Der forventes et pænt overskud i 2020 og økonomien 

ser fornuftig ud 2021. 

Bestyrelsen er godt tilfreds med resultatet. 

Bestyrelsen godkender indkøb af informations - og 

videnstavler. 

d) En lille årsberetning. 

MPE uddyber de gode resultater for test og 

undersøgelser. 

Gode tal for eletrivsel, bevægelse, nationale test og 

personalets trivsel 

Bilag udleveres på mødet 

 
Punkter til kommende 

møde 

 

- 

 Evt.  

 
Mvh. 
Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 
 
 

Underskrifter: 
 
 
Rene Toft Kristiansen: ____________________________________________ 



 

 

Marie Fink: _____________________________________________________ 
 
Ole Rasmussen: _________________________________________________ 

 
Bitten Petz: _____________________________________________________ 
 

Michael Jessen: __________________________________________________ 
 
Kristian Refsgaard: _______________________________________________ 

 
Sanne Æ. Lundgreen: _____________________________________________ 
 

Michael Petersen: ________________________________________________ 
 
Majbrit Osmundsen: ______________________________________________ 

 
Morten Hoff: ____________________________________________________ 
 

Annika Hinrup: __________________________________________________ 
 
Conny Jessen: ___________________________________________________ 

 
 

 


